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PROTOKÓŁ Nr 1/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 7 stycznia 2021 r. 

godz. 14.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Jacek Bruździak 

2. Janusz Jarosz 

3. Danuta Kurnyta 

4. Mariusz Łobos 

5. Violetta Majak 

6. Bogdan Murawski 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji. 

 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału Zamówień, Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych 

Urzędu Miasta w sprawie planowanych inwestycji w 2021 roku 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń – 

104.2020 

6. Zapoznanie się z opinią KSWiP w sprawie wniesionej skargi- BRM.1510.1.5.2020 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze- BRM.0013.10.2020 

8. Opracowanie Sprawozdania z pracy Komisji za 2020 r. – BRM.0011.5.1.2021 

9. Opracowanie Planu Pracy Komisji na 2021 r. – BRM. 0011.5.1.2021 

10. Zapoznanie się z terminarzem Sesji RM na 2021 rok- BRM.0001.1.2020 

11. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego RM w sprawie nadania tytułu 

Honorowego Obywatela Miasta- BRM.0004.34.2020 

12. Zapoznanie się z pismem redakcji Informacje Dolnośląskie- BRM.0004.36.2020 

 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 
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Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału Zamówień, Inwestycji i Funduszy 

Zewnętrznych Urzędu Miasta w sprawie planowanych inwestycji w 2021 roku.  

 

Planowane inwestycje zostały przedstawione przez Kierownika ZIF Dariusza 

Adamczyka.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zwróciła się do Kierownika ZIF D. Adamczyka 

o wyjaśnienie planowanej budowy budynku komunalnego na kwotę 80 000 zł. 

Zapytała, czy jest już określone miejsce, gdzie taki budynek mógłby powstać? 

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że wstępnie miejsce jest wybrane - 

budynek mógłby powstać przy dawnym kinie "Szarotka" w Kamiennej Górze.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała, czy jest już projekt budowy? 

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk wyjaśnił, że projekt budowy określi dokumentacja 

techniczna, wszystko zależy o miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego . 

 

Radny J. Jarosz przypomniał, że wcześniej była mowa o budowie budynku 

komunalnego przy ulicy Lubawskiej. Rozmowa dotyczyła dobudowywania kolejnych 

segmentów do siebie. Dodał, że pierwszy raz słyszy u budowie na Aleja Wojska 

Polskiego.  

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk powiedział, że w miejscu o którym mowa jest budynek 

przeznaczony do rozbiórki. 

 

Radna V. Majak wyraziła zdanie, że nie wiadomo było, gdzie będzie lokalizacja.  

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk powiedział, że lokalizacja została wskazana przez 

Burmistrza Miasta J. Chodasewicza. Dodał, że po ogłoszeniu przetargu, trzeba będzie 

przeanalizować czynniki. 
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Zdaniem Radnego J. Jarosza Rada Miasta powinna zostać poinformowana, gdzie 

budynek ma powstać.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta stwierdziła, że kwota 80 000 zł. to dopiero 

dokumentacja techniczna.  

 

Radna V. Majak zapytała, czy budynek przeznaczony do rozbiórki, to mieszkania 

komunalne? 

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że w 100 % jest to budynek komunalny, 

a lokalizacja jest tylko wstępna. 

 

 Radna V. Majak stwierdziła, że na dzień dzisiejszy nie ma lokalizacji. 

 

Radny J. Bruździak dodał, że należy o tym porozmawiać i jest to nowość dla Rady 

Miasta.  

 

 Radny J. Bruździak zapytał o remont nawierzchni na ulicy Sportowej etap I.  

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że na ulicy Sportowej należy wykonać 

tylko nawierzchnię, ponieważ prace podziemne zostały zakończone.  

 

Radny J. Bruździak zapytał na ile przygotowany jest plan remontu mostu nad rzeką 

Bóbr przy ulicy Lompy? 

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że jest przygotowana ekspertyza, która 

wskazuje, że most wymaga remontu. Dodał, że tego zadania nie będzie w budżecie, 

ponieważ latem zostanie ogłoszony przetarg na większą kwotę.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała o przebudowę ulicy Waryńskiego na 

kwotę 300 000 zł. 

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że dokumentacja projektowa dotyczy 

nawierzchni oraz infrastruktury podziemnej, a podana kwota jest wartością 

kosztorysową.  

 

Radny J. Jarosz wyraził zdziwienie, dlaczego inne podobne ulice są remontowane za 

niższe kwoty? 
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Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że takie wartości zostały wskazane  

w kosztorysie. 

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała o koszt 1 200 000 zł za remont ulicy 

Śląskiej, czy to jest tylko część ulicy? 

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk wskazał, że mowa jest o nowej ulicy Śląskiej od 

skrzyżowania z ulicą Słowackiego, wzdłuż stadionu, aż do samego dołu. Zapewnił, że 

zrobi wszystko aby zostały wydane pozwolenia.  

 

 Radny J. Bruździak zapytał o budynek substancji mieszkaniowej.  

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że wspólnie ze Spółką Mieszkaniową 

zostaną wybrane budynki do rewitalizacji lub budynki zostaną tylko wytypowane.  

 

Komisja SS zainteresowała się przebudową budynku Zespołu Szkół przy ulicy 

Lubawskiej 8.  

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk wyjaśnił, że został złożony wniosek na 12 000 000 zł, 

jednak kwota ta została zmniejszona.  

 

Komisja Spraw Społecznych zaprosiła na następne posiedzenie Komisji Kierownika 

Gospodarki Nieruchomościami Katarzynę Mrówkę, Kierownika Biura Architekta 

Miasta Andrzeja Omachla, Kierownika Gospodarki Lokalowej Ewelinę Tokarską oraz 

Skarbnika Miasta Iwonę Pazgan.  

 

Ad.5. – 104.2020 

 

Komisja zapozna się z ww. projektem uchwały na następnym posiedzeniu Komisji tj. 

14 stycznia 2021 r. o godzinie 14.00.  

  

Ad.6.  – BRM.1510.1.5.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. opinią, /zał. Nr 1 do protokołu/. 
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Ad.7.  – BRM.0013.10.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo Przewodnicząca 

Komisji Spraw Społecznych D. Kurnyta /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

  

Ad.8.  – BRM.0011.5.1.2021 

  

 Komisja wstępnie opracowała Sprawozdanie z pracy Komisji za 2020 r.  

 

Ad.9.  - BRM. 0011.5.1.2021 

 

Komisja wstępnie opracowała Plan Pracy Komisji na 2021 r.  

 

Ad.10. – BRM.0001.1.2021 

 

 Komisja zapoznała się z ww. terminarzem /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Ad.11. – BRM.0004.34.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Ad.12.  -BRM.0004.36.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. terminarzem /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Ad.13. Sprawy różne.  

 

 Spraw różnych nie wniesiono.  

 

Ad.14. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka, Danuta Kurnyta 

           Przewodnicząca KSS 

 

              /-/ Danuta Kurnyta 

 
 


